
 
 

Številka: 90000-1/2020-23        K 16. točki   

Datum: 13. 3. 2020                                                                                          12. seje  

 

MESTNI SVET MOL                                                                                                    

Mestni trg 1                                                                                                                    

1000  Ljubljana 
 

 

Zadeva: Predlog za umik 16. točke dnevnega reda z naslovom »Predlog Sklepa o ugotovitvi 

javne koristi« 

 

 

Spoštovani,  

 

na podlagi  94. člena Poslovnika  MS  MOL predlagamo umik  16 .  točke s  predlaganega  dnevnega  

reda 12 . seje MS MOL z naslovom: »Predlog Sklepa o ugotovitvi javne koristi« 

 

Obrazložitev:  Umik  točke  predlagamo  zaradi  pravnih pomot tolmačenja gradbene zakonodaje in 

pogojev pridobitve gradbenega dovoljenja, na osnovi presoje vplivov na okolje za področje gradnje 

kanala C0, čez vodovarstveno območje Kleško polje. 

 

V dosedanjem izdanem gradbenem dovoljenju za ta odsek trase - trasa čez vodonosnik Kleško polje -

parcele iz gradiva niso navedene in jih sklep, kot je napisan v gradivu 12. Seje MS MOL,  ne more 

pridružiti obstoječemu gradbenemu dovoljenju. V  primeru, da investitor želi razširiti področje 

gradbenega delovanja, mora zaprositi na Upravni enoti Ljubljana za razširitev ali za novo gradbeno 

dovoljenje. Pogoj za novo ali razširjeno gradbeno dovoljenje je opravljena študija vplivov na okolje. 

V Svetniškem klubu NSi ocenjujemo, da gradivo ni usklajeno po Zakonu o urejanju prostora (ZUreP-

2), saj se mora akt o ugotavljanju javne koristi na določenem območju nanašati na OPN, OPPN ali 

DPN, kar pa v tem primeru ni. Za območje, kjer želi občina pridobiti javno korist, ni bil potrjen 

noben od zgoraj naštetih aktov. Izdelan je bil le PZI, ki je del gradbenega dovoljenja. 

 

Kot sta obrazložila minister v odhodu in državni sekretar na Ministrstvu za okolje in prostor, presoja 

vplivov na okolje, ob tako kompleksni gradnji cevi z betonskim sarkofagom, ne bi dovoljevala 

gradnje. 

 

Iz navedenega izhaja, da je 16. točka dnevnega reda za obravnavo na seji mestnega sveta 

brezpredmetna.  

 

Lep pozdrav,      

 

 

Mojca Sojar l.r. 

Vodja Svetniškega kluba NSi  

 

 


